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Geachte mevrouw Koomans, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Moerdijk biedt u hierbij de 
beantwoording van de volgende individuele vragen aan. 
 
Vraag: 
In augustus 2024 heb ik u individuele vragen gesteld over de effectmeting en resultaten van 
de acties die worden uitgezet om laaggeletterdheid terug te dringen. (kenmerk 01081). 
Destijds was er nog geen duidelijkheid hoe de opdracht moet luiden, geen basis om te 
kunnen bepalen of ingezet beleid wel succesvol is en de doelgroep was nog onvoldoende in 
beeld. De bibliotheek zou vanaf 2024 zelf aan de slag gaan met meten van de impact van 
taalaanbod. Graag hoor ik van u of er al resultaten en effecten inzichtelijk zijn m.b.t. het 
terugdringen van laaggeletterdheid. 
Niet alleen vanuit de bibliotheek maar ook vanuit uitvoeringpartner Curio. 
 
Antwoord: 
Wij danken u voor uw vraag met betrekking tot het terugdringen van laaggeletterdheid. Op dit 
moment beschikken wij nog niet over nieuwere cijfers, dan die aan u medio september 2024 
zijn verstrekt op grond van de ontvangen jaarverslagen over 2023.  
 
Bibliotheek West-Brabant heeft op grond van onze Algemene Subsidieverordening de plicht 
om voor 1 juli a.s. het jaarverslag 2024 in te dienen. Deze hebben wij nog niet ontvangen. Ook 
beschikken wij nog niet over een jaarverslag 2024 van Curio, waar regionaal afspraken over 
worden gemaakt met centrumgemeente Breda.  
 
Met invulling van vacatureruimte per 1 oktober jl. kunnen we deels de reguliere taken op het 
gebied van laaggeletterdheid uitvoeren. Met invulling van vacatureruimte voor o.a. het 
accounthouderschap voor de bibliotheek vanaf komend najaar kunnen we de 
verdiepingsslag met betrekking tot opdrachtformulering, bereik doelgroep en meten van 
effecten gaan maken, zoals die is geschetst in de beantwoording van uw vragen in augustus 
2024. 
  



 

Op dit moment vindt hierop een tijdelijke invulling plaats op inhuurbasis. 
 
Zodra wij nieuwe cijfers ontvangen over het jaar 2024, zullen wij u hierover nader informeren.  
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
S. Elseman 
Gemeentesecretaris 


